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Vooraf wil ik zeggen:  5 minuten de tijd voor een bespiegeling over de begroting, wij hebben eigenlijk 

besloten dit even links te laten liggen 

Wt geen goedkeuring is over de al weer een verhoging van de OZB, ondanks dat CU, VVD, in hun 

programma’s hadden staan het niet boven de inflatie te verhogen, de inflatie is 4,2 gemak halve gaat 

het naar de 5,3 % en CDA en D66 hebben het wijselijk niet in het programma staan maar gezamenlijk 

zadelen Alblasserdam op met een wederom aanzienlijke verhoging, want verleden jaar wist VVD, 

D66, CU en CDA ook de burger te vinden, een forse verhoging. Waarvoor dank 

Vervolgens het trucje van verleden jaar weer uit de kast: als een volleerd Sinterklaas schenkt met in al 

hun goedheid maar liefs € 40,-- aan een éénmalige tegemoetkoming, een typische sigaar uit eigen 

doos.  

Nee hier ga ik het niet verder over hebben:  

Mijn tijd gaat nu in:  

Geachte leden van de raad, college en burgers van Alblasserdam   

Ik neem u mee naar één van mijn ontmoetingen, zomaar op straat. Een mevrouw met een elektrische 

rolstoel, u weet wel zo’n type die niet op de waterbas mag, zuurstofslangetje in haar neus, als een 

livelijn naar het leven,  

“hoe gaat het met alle WMO zaken” vroeg ik, “als de stoel kapot gaat wordt u dan snel geholpen?”  

“Ja hoor altijd wel binnen een dag of 5, moeten ze wel het onderdeel bij zich hebben, anders nog een 

paar dagen langer” 

“maar mevrouw, wat betekend dat dan voor u?” 

“ja ik kan dan niet uit huis, moet dan binnen blijven, ik hoop dan dat mijn buren tijd hebben voor 

mijn boodschappen” 

“Maar wat ik echt niet fijn vindt” zegt de vrouw vervolgens “is de Hopper, deze moet ik tegenwoordig 

minimaal 24 uur van te voren aanvragen. Omdat ik nooit weet hoe ik de volgende dag ben, ik heb 

goede en slechte dagen, durf ik de Hopper niet meer te bestellen.”   

“Wat betekend dat dan voor u ?” 

“eerlijk gezegd ben ik al een jaar niet meer weg geweest”  

Beste Portefeuille houder Sociaal: dit houd het dus in. De regel van 24 uur voor bestellen, Een regel 

gemaakt voor de Corona periode werd regel voor altijd, dit terwijl bij het oprichten van Stroomlijn de 

belofte was, en ik was er zelf bij!, het zou de slecht functioneerde taxicentrale aanzienlijk verbeteren. 
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Willen wij dat onze burgers langer thuis kunnen blijven wonen zullen wij de randvoorwaarden op 

orde moeten hebben, dit is hier één van!  

Vraag: wat heeft u tot nu toe gedaan en wat gaat u nog doen om deze schandalige gang van zaken te 

verbeteren en te zorgen dat de mensen hun vervoer krijgen, dat de bedrijven, inclusief Stroomlijn, 

gaan doen wat we hebben afgesproken, dat waar wij voor betalen.  

Nog een opmerking U stelt type jeugdhulp te verbinden aan het Brughuis : samenwerking DG&J en 

het Brughuis met daarin een juiste afstemming naar lokale dossiers vinden wij een aandachtspunt, 

wat wij nauwlettend blijven volgen. 

Tijdens de laatste Commissieavond was de PvdA not amused over de verdediging van de wethouder 

wonen met betrekking tot het plan van meer duurdere huizen op het Wipmolen terrein.  

Met Uw verdediging “de ontwikkelaar moet financieel uitkomen” kiest u voor het gewin van de 

projectontwikkelaar en niet voor de burger van Alblasserdam en daar waar de grootste behoeftes 

liggen voor de Alblasserdamse burger. 

Vraag: kunt u als wethouder wonen garanderen dat er op het einde van uw termijn en de jaren 

daarna, de 30% Sociale woningen in Alblasserdam, zoals vermeld in deze begroting, gehaald worden? 

Ook mede het groot aantal duurdere woningen die nu op de planning staan.  

Tweede vraag: onze fractie is erg benieuwd naar het plan om te bouwen ten zuiden van de Alblas. 

Komt dit plan niet twee en half jaar te laat? Zegt dit iets over uw prioriteiten? 

Voor onze portefeuille houder Drechtsteden en vertegenwoordiger in de Smart Delta een 

welgemeend  advies: betrek in uw plannenmakerij ook de sociale kant, maakt de Economic 

Development Board Drechtsteden een Economic & Social Development Board Drechteden. Zodat 

ondernemers en werknemers samen het beste werk naar onze  regio haalt.  

Graag uw reflectie hierop  

Voer de woorden  gehandicapten, invalide, toegankelijkheid in de zoekmachine en zult u merken dat 

deze woorden niet voorkomen in deze begroting. Het is ons bekend dat dit onderwerp niet speelt bij 

het college, maar speelt wel degelijk bij de voltalige raad, voor de vakantie werd nog een motie 

aangenomen over het organiseren van bijeenkomsten met een klankbordgroep gehandicapten om zo 

te leren van hun ervaringen: raad breed gedragen,  

Vraag aan de portefeuille houder buitenruimte: waarom dan toch het gemis van deze groep in de 

begroting? Moet ik dit zien als: voor ons niet van belang, besteden wij geen tijd en geld aan?  

Nog een vraagje voor de voorzitter: waar blijven nu toch de kosten van het opgraven van het 

vliegtuig? Ik kan ze niet vinden: begrijp ik hieruit dat het één en ander niet doorgaat?  

Rest Mij het college te bedanken voor hun snelle reageren op de noodoproep voor het plaatsten van 

en groep Oekraïense vluchtelingen en de wijze waarop dit is gecommuniceerd. Laten we deze groep 

steunen en helpen waar wij kunnen. 

Bedankt voor uw aandacht  


